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o Legt de volgende discussienota ter bespreking voor aan de Statencommissie en/of de 
portefeuillehouder:  
 
Realistische doelen in de energietransitie 

 

Aanleiding discussienota 

Hieronder wordt de achtergrond van het onderwerp geschetst en aangegeven wat de aanleiding 
is voor het verzoek: 

Brief aan PS over gunning aanbesteding Publieke Oplaadinfrastructuur MRA-E (C-agenda 
commissie Ruimte 11 maart 2023) 

De provincies Noord-Holland, Utrecht en Flevoland zijn, door middel van het projectbureau MRA-
Elektrisch, verbonden aan het aangaan van concessiesovereenkomst(en) voor het realiseren van 
laadpaalinfrastructuur. In deze overeenkomst gaat het om 35.000 laadpunten voor de duur van 4 
jaar. 

Gezien het feit dat (openbare) laadpalen vandaag de dag piekvermogens van 22 WW kunnen 
bereiken, is de potentiële, maximale piekvraag van deze laadpalen tezamen 770MW. Dit 
vermogen komt overeen met meer dan 50% van een nieuw te bouwen, grootschalige 
kerncentrale, dan wel de jaaropbrengst van het equivalent van 462 windturbines van 5 MW. 
 
Hieronder wordt aangeven met welk doel de fractie dit onderwerp/ de ingekomen brief op de  
agenda heeft gezet 
   
- welke politieke vraag wil de indiener aan de orde stellen: 
JA21 constateert dat ons energienetwerk in hoog tempo en in toenemende mate onder druk 
staat, en de ambities en akkoorden over het versnellen van de energietransitie onverminderd 
doorgaan (zie bronnen Alliander). Wat JA21 betreft is het tijd voor een realistische aanpak die 
past bij de snelheid van de verduurzaming, de elektrificatie van ons energieverbruik en de 
energietransitie in haar totaliteit.  
 
- wat vraagt de indiener aan de andere fracties (de commissie, de portefeuillehouder) 



Wij vragen de andere partijen hun visie te delen of er aspecten zijn van de energietransitie die 
trager, dan wel lager geprioriteerd dienen te worden, of juist versneld moeten worden. Wij vragen 
dit alles te bekijken met een integrale visie, waarin de politiek alles dient mee te wegen, zoals 
woningbouw, mobiliteit, werk & economie, recreatie, enzovoorts. 

Bronnen: 
https://www.alliander.com/nl/financieel-nieuws/alliander-investeert-record-in-energienetten-
toch-blijven-er-nog-zeker-10-jaar-files-op-elektriciteitsnet/ 
https://www.liander.nl/grootzakelijk/capaciteit-op-het-net/capaciteit-per-regio/noord-holland 
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